
Kommunfullmäktige
Falu Kommun

Motion – Anslå medel så att Falu Kommun har råd att sköta sina rondeller/infarter och sätta 
upp en gärdesgård/staket vid Skyttepaviljongen på Lugnet. 

Svenska kommuner har de senaste åren brottats med ekonomisk lågkonjunktur. Nödvändiga 
besparingar har gjorts inom alla förvaltningar. Samtidigt så måste man fundera på om inte 
besparingarna i Falu Kommun har gått lite för långt.
För samtidigt som det ska sparas så är det kommunens trivsel och attraktivitet som lockar 
medborgare att bosätta sig i Falun och turister att besöka vår kommun. Kommunernas infarter utgör 
”hallen” till en kommun. 
När man kommer till Falun möts man i Gruvrondellen av en massa vildvuxet ogräs. 
Jungfrurondellen ser ut som ett stenröse som någon övergett för flera år sedan. Ogräs och sly börjar 
ta över i den stenbelagda rondellen.
Lugnetrondellens konstgräs har fått en ”naturlig” kantsmyckning och även i refugerna har slyn 
slagit rot.

I vinter ska Falun anordna Skid-VM och förhoppningsvis visa upp staden från sin bästa sida. Ändå 
är dammen vid Skyttepaviljongen/Lugnetstadion sedan flera månader omringat av ett stort 
anskrämligt orange plaststaket. Är det detta Falun om ett halvår vill visa för hela världen?

Förslag till beslut:

 att Kommunfullmäktige anslår tillräckligt med ekonomiska medel så att Falu Kommun har 
råd att sköta rondeller och infarter.

 Att Kommunfullmäktige anslår medel så att det går att sätta upp en vacker gärdesgård/staket
 kring dammen vid Skyttepaviljongen på Lugnet 
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